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PROTOKÓŁ Nr 3/2015 
z posiedzenia Konwentu Rady Miejskiej 

z dnia 12 marca 2015 roku 
 
Obecni na posiedzeniu:  
 
Jan Mazur -      Przewodniczący Rady 
Andrzej Budych –     Wiceprzewodniczący Rady/Przewodniczący Komisji Gospodarki  
                                      i Budżetu 
Budych Henryk -    Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
Jerzy Wolny –     Przewodniczący Klubu Radnych GWS 
 
Nieobecny: 
 
Marcin Kumke -       Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej 
Łukasz Szymański –     Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego i Praworządności 
Maciej Szulc -     Przewodniczący Komisji Regulaminowej/Przewodniczący Klubu  
                                      Radnych FS 
 
W zakresie przedstawianych spraw: 
Przewodniczący Rady Jan Mazur 
Jan Makarewicz Sekretarz Gminy 
 
Posiedzenie trwało od godz. 14.00 do godz.15.40 
 
Porządek posiedzenia:  
 

1. Zgodnie z planem pracy Komisji Stałych i sesji. 
2. Sprawy bieżące. 

 
Ad. 1  
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur omówił sprawy organizacyjne związane ze wspólnym 
posiedzeniem Komisji Stałych Rady i najbliższą sesją.  
 
Na posiedzenie Konwentu przybył radny Maciej Szulc.  
Aktualna liczba bior ących udział w posiedzeniu: 5 radnych. 
 
Następnie Przewodnicz ący Rady  pokrótce odniósł się do tematu przesłuchania na policji 
mającego związek ze skargami mieszkańca Gminy Zbąszynek. Pozostając w niniejszym 
temacie Pan Jan Mazur  poinformował o skardze na Burmistrza Zbąszynka, która wpłynęła do 
biura Rady Miejskiej w dniu 10.03.2015 r., zapoznając tym samym radnych z jej treścią.  
Ponadto Pan Jan Mazur  wspomniał również o zaproszeniu na konferencję przewodniczących 
rad gmin i powiatów, która odbędzie się w Urzędzie Marszałkowskim w Zielonej Górze. 
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Na posiedzenie Konwentu przybył radny Łukasz Szyma ński, który z racji obowi ązków 
zawodowych zmuszony był je w niedługim czasie opu ścić. 
 
Odnosząc się do tematu skargi, członkowie Konwentu postanowili zaprosić nadawcę skarg na 
posiedzenie Komisji Gospodarki i Budżetu, która odbędzie się w dniu 18 marca br., celem 
wyjaśnienia spornych kwestii. Mając na uwadze jak najszybsze skuteczne doręczenie ww. 
zawiadomienia Skarżącemu, członkowie Konwentu postanowili przekazać je do doręczenia 
Strażnikowi Miejskiemu. Członkowie Konwentu poprosili o obecność radcy prawnego na ww. 
posiedzeniu Komisji. 
 
Sekretarz Gminy  przyjął do wiadomości prośbę członków Konwentu. Następnie Pan Jan 
Makarewicz  wstępnie omówił projekty uchwał przygotowane na najbliższą sesję Rady 
Miejskiej.  

/Informacja o projektach uchwał na posiedzenie Konwentu stanowi załącznik nr 1 do 
niniejszego protokołu/. 

 
W dalszej części posiedzenia wywiązała się krótka dyskusja dotycząca warunków 

wynajmowania lokali gminnych. 
Z uwagi na fakt, iż pod obrady marcowej sesji rady przedłożony zostanie projekt uchwały  

w sprawie nadania imienia rondu, Przewodnicz ący Rady Miejskiej  w Zbąszynku zwołał 
posiedzenie Komisji Regulaminowej, którą wyznaczył na dzień 16.03.2015 r. na  godz. 14.00. 

Nieobecni członkowie  ww. Komisji o spotkaniu zostali poinformowani telefonicznie.  
 
Członkowie Konwentu nie wnie śli uwag do przedstawionych kwestii.  

 
Ad. 2 
 

W sprawach bieżących poruszono tematy związane z organizacją życia na terenie Gminy 
Zbąszynek.  

Radny Jerzy Wolny poruszył kwestie parkingu przy przychodni na ul. Długiej. Radny 
chciałby dowiedzieć się czy w związku z przebudową ul. Wojska Polskiego planowane jest 
powstanie większej ilości miejsc parkingowych? Zdaniem radnego obecnie parking oblegany 
jest przez pracowników PKP. Skorzystanie z niego w godzinach porannych przez osoby 
udające się do lekarza jest niemożliwe. W związku z tym radny zaproponował wprowadzenie 
tam ograniczenia czasowego, (np. do 3 godzin). Pan Jerzy Wolny  zapytał również o to, czy  
w miejscu naprzeciwko schodów do przychodni może stać samochód pielęgniarki? 

Następnie Pan Jerzy Wolny  poprosił o udostępnienie szerszych informacji na temat 
projektu dotyczącego uczniów klas pierwszych Gimnazjum. Radny chciałby wiedzieć kiedy 
ww. projekt wszedł w życie i kto jest jego autorem. 

Ponadto Pan Jerzy Wolny  poprosił o informacje na temat planowanej budowy biblioteki 
miejskiej. Radny chciałby wiedzieć co stanie się z biblioteką w Gimnazjum. 

  Kontynuując swoją wypowiedź radny nawiązał do tematu opłat za gospodarowanie 
odpadami oraz związanych z tym pytań mieszkańców. Pan Jerzy Wolny  zapytał o to, czy 
gmina zwróci pieniądze osobie, która uregulowała należność za kwartał z góry, jeśli umrze 
ona np. w pierwszym miesiącu danego kwartału. Zdaniem radnego mieszkańcy gminy 
analizują możliwość przetrzymywania pieniędzy przez gminę. 
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W dalszej części posiedzenia Konwentu radny Henryk Budych  poruszył kwestię 
dąbrowieckiej kanalizacji. Radny  zapytał o okres jej gwarancji. Pan Henryk Budych  zwrócił 
uwagę na obniżające się studzienki na odcinku wzdłuż ul. Głównej.  

Ponadto Pan Henryk Budych  poruszył kwestię ostatniego zebrania strażaków OSP, 
którzy zwrócili się z prośba o podniesienie stawek za udział w akcjach ratunkowych. Zdaniem 
radnego obecna stawka strażaków  jest niższa od innych w regionie, (wynosi ok. 7 zł) i jest nie 
współmierna do wykonywanych obowiązków. Radny zwrócił uwagę na wysoką skuteczność 
działań ochotniczej straży pożarnej. 
 
Na tym zakończono posiedzenie Konwentu. 
 
 
Protokół sporządziła: 
 
Bernadetta Utrata 
 
 
Przewodniczący Rady 
 
Jan Mazur 
 
 
 
Protokół otrzymują: 
 
1. Burmistrz 
2. Przewodniczący Rady 
3. Sekretarz Gminy 
4. Skarbnik Gminy 


